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Secretaria 
F/U 
 
Acta de la sessió extraordinària que va dur a terme el Ple, en primera 
convocatòria, el dia 25 de juny de 2008  
 
      A la vila d'Arenys de Mar, a les 19.00 h del dia 25 de juny de 2008, es reuniren 
a la Casa de la Vila, sota la presidència de l'alcalde, Sr. Ramon Vinyes i Vilà, els tinents 
d’alcalde Sr. Joaquim Ponsarnau i Cardelús, Sr. Josep Oriol Ferran i Riera, Sr. Xavier 
Febrer i Claveras, Sr. Tomàs Salazar i Vela, Sr. Marc Soler i Colomer, els regidors Sra. 
Lorena Estrada Ocaña, Sr. Jordi Pera i Pi, Sra. Isabel Roig i Casas, Sr. Miquel Rubirola 
i Torrent, Sra. Joana Asensio i Solaz, Sr. Estanislau Fors i García, Sr. Josep Antoni 
Burcet i Linares, Sra. Maria Rosa Zaragoza i Juncà i Sr. Lluís Blanchar i Ardèvol. 
Assistits pel  secretari de la Corporació Sr. Ángel Lozano i Pérez. No hi assisteixen el 
regidor Sr. Benet Maimí i Pou i la regidora Sra. Maria Rosa Dias i Caballé, I, per tant, 
amb el quòrum necessari perquè pugui tenir lloc vàlidament aquesta sessió 
extraordinària, en primera convocatòria, segons l'ordre del dia prèviament establert.  
 
 Tot seguit es procedeix, per ordre, a tractar dels assumptes següents: 

 
1.- APROVACIÓ D’ACTA.- Es dóna compte de l’acta de la sessió anterior 

celebrada pel Ple, amb caràcter ordinari el dia 21 de maig de 2008. Coneguda aquesta, 
se n’acorda per unanimitat l’aprovació. 

 
2.- COMANDA DE GESTIÓ DE SERVEIS A LES PLATGES.- El tinent d’alcalde 

Sr. Salazar dóna compte de la proposta d’acord sobre l’assumpte enunciat, 
dictaminada favorablement per la Comissió informativa de Règim Interior. 

 
Coneguda aquesta proposta d’acord, s’acorda per unanimitat: 
 

 PRIMER.- Encomanar la gestió del servei públic de prevenció i salvament a les 
platges d’Arenys de Mar a favor de la institució d’interès públic Creu Roja d’Arenys de 
Mar, i establir una compensació econòmica de 70.179,90 € amb càrrec a la partida 91 
413 2270101 del pressupost municipal vigent. 
 
 SEGON.- Aprovar el conveni annex a aquesta proposta pel qual s’encomana la 
gestió del servei públic de prevenció i socorrisme a les platges d’Arenys durant la 
temporada d’estiu de l’any 2008. 
 
 TERCER.- Procedir al compliment de les actuacions que preveu l’article 15 de la 
Llei 30/1992, de 26 de novembre. 

 
3.- ORDENANÇA REGULADORA DELS USOS DE LES PLATGES.- El tinent 

d’alcalde Sr. Ponsarnau dóna compte de la proposta d’acord sobre l’assumpte 
enunciat, dictaminada favorablement per la Comissió informativa de Règim Interior. 



 
  
 
 
  

2

• A continuació el regidor Sr. Rubirola diu que atès que la dita Ordenança 
no es podrà aplicar durant aquest període estival, seria preferible posposar-ne 
l’aprovació per tal de poder millorar la regulació que pretén. 

 
Sotmesa aquesta proposta a votació, s’acorda per onze vots a favor i quatre 

abstencions, corresponents al grup municipal de CiU: 
 
PRIMER.- Aprovar Inicialment l’Ordenança reguladora dels usos de les platges 

d’Arenys de Mar. 
 
SEGON.- Sotmetre aquest acord juntament amb el projecte d’ordenança a la 

tramitació que estableix l’art. 63 del Decret 179/1995, de 13 de juny (ROAS). 
 
4.- NOMENAMENT DE VOCALS DEL CONSELL SECTORIAL D’ESPORTS.- 

La regidora Sra. Estrada dóna compte de la proposta d’acord sobre l’assumpte 
enunciat, dictaminada favorablement per la Comissió informativa de Règim Interior. 

 
• A continuació el regidor Sr. Rubirola diu que els vocals del dit Consell no 

tindran les competències que tindrien si ho fossin de l’OAL suprimit. 
 
Sotmesa la dita proposta a votació, s’acorda per deu vots a favor i cinc 

d’abstenció, corresponents als grups municipals de CiU i PP: 
 
PRIMER.- Nomenar els membres del Consell Sectorial d'Esports segons la llista 

que figura en annex a aquesta resolució. 
 
SEGON.- Comunicar aquest acord a tots els membres, als efectes que 

procedeixin, atesa la seva condició d’interessats. 
 
5.- NOMENAMENT DE VOCALS DEL CONSELL SECTORIAL DE LA 

RESIDÈNCIA GERIÀTRICA MUNICIPAL.- El tinent d’alcalde Sr. Salazar dóna compte 
de la proposta d’acord sobre l’assumpte enunciat, dictaminada favorablement per la 
Comissió informativa de Règim Interior. 

 
• A continuació el regidor Sr. Rubirola reitera el que ha dit segons 

l’assumpte precedent. I diu que en el dit Consell s’hi hauria d’haver inclòs representants 
d’associacions de caràcter social i sanitari. 

 
Sotmesa la dita proposta a votació, s’acorda per deu vots a favor i cinc 

abstencions, corresponents als grups municipals de CiU i PP: 
 
PRIMER.- Nomenar els membres del Consell Sectorial de la Residència 

Geriàtrica d’Arenys de Mar, següents: 
 

President: l’alcalde, Ramon Vinyes Vila 
Vicepresident: el regidor d’Acció Social, Tomàs Salazar Vela 
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Secretària: L’administradora del Geriàtric, amb veu i sense vot, Núria Rossell Punsola 
 
 
Vocals : 
Carme Subirà, representant del grup municipal del PSC 
Sefa Bertran, representant del grup municipal d'ERC 
Katy Vidal, representant del grup municipal d'ICV 
Estanislau Fors, representant del grup municipal de CIU 
Santiago Herce, representant del grup municipal del PPC 
Carlos Barceló, representant del grup municipal del VIA 
Ferran Rodríguez Moreda, treballador social, representant dels Serveis Socials 
municipals 
Antoni Munich Matabosch, psicòleg, representant dels Serveis Socials municipals 
Dolors Noguerol González, representant dels treballadors del Geriàtric 
Dolors Pons Escriu, representant dels treballadors del Geriàtric 
M. Jesús Eslava Scapa, representant dels familiars de persones ingressades al 
Geriàtric 
M. del Carme Mancebo Hernández, representant dels familiars de persones 
ingressades al Geriàtric 
 

SEGON.- Comunicar aquest acord a tots els membres, als efectes que 
procedeixin, atesa la seva condició d’interessats. 

 
6.- MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 5/2008.- L’alcalde dóna compte de la proposta 

d’acord sobre l’assumpte enunciat, dictaminada favorablement per la Comissió 
informativa d’Hisenda. 

 
A continuació el regidor Sr. Blanchar diu que en la proposta d’acord no es 

concreta suficientment quina ha de ser la destinació dels crèdits la modificació dels 
quals es proposa. Per la qual cosa, diu, no podrà votar a favor de la proposta d’acord. 

 
• Tot seguit el regidor Sr. Rubirola manifesta el que segueix, que demana 

que consti en acta: “El grup municipal de Convergència i Unió considera que és 
imprescindible analitzar a fons la situació de les finances municipals abans de procedir, 
com fa el govern, a distribuir, a aplicar, els sobrants, el romanent de l’any 2007. Des de 
fa ja molts mesos és un fet indiscutible que al llarg d’aquest any 2008 es van produir 
menys ingressos que el 2007 a causa de la crisi econòmica i, en particular, per la 
disminució en el ritme econòmic en el sector de la construcció. Cal amb urgència 
considerar quines despeses s’han de reduir, com s’ha d’equilibrar el pressupost 
inicialment aprovat i això requereix un pacte polític entre tots els grups municipals. 

  
Malauradament el govern ha decidit, una vegada més, tirar pel dret sense cap 

conversa amb els grups que no som al govern i acorda avui distribuir segons el seu 
criteri més d’1,1 milions d’euros del romanent del 2007. No estem d’acord amb aquesta 
manera de fer i tampoc no estem d’acord amb els criteris del govern. No estem d’acord 
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amb aquesta manera de fer perquè, com hem dit, cal amb urgència contenir la 
despesa, cal acordar quines inversions s’han de fer ara i quines s’han de deixar per a 
desprès i cal fer un gran pacte polític per evitar que aquest any 2008 es tanqui amb 
dificultats i que la hisenda municipal presenti dèficit o cap romanent.  

 
No estem tampoc d’acord amb els criteris que fa servir el govern per gastar els 

diners perquè, una vegada més, allò que no és prioritari per a cap dels tres partits 
polítics que formen el govern, resulta que no és prioritari per al municipi. I així les coses 
no poden funcionar bé. Com que per al PSC, ERC i per a IC.V no és prioritari posar els 
pocs diners que fan falta per a la construcció de la nova nau de la brigada de serveis, 
es distribueixen 1,1 milions d’euros sense posar ni un euro per resoldre una qüestió 
que és indiscutible que cal resoldre i que ja sabem com fer-ho i on fer-ho, que és a 
Valldegata-Ponent. Ara bé, com que el tripartit no ho ha posat en el seu Pla d’Actuació 
Municipal, aprovat només pel govern, doncs de moment ni un duro, com es diu 
popularment. 

 
I el mateix passa amb la construcció de l’aparcament subterrani en els pisos 

socials que es construeixen al Bareu-Paraiso. Com és sabut, el govern tripartit del 
mandat 1999-2003 va negociar amb encert la construcció i donació gratuïta a 
l’Ajuntament de 60 pisos però no va encertar en la necessitat de fer-hi aparcament. Ara, 
malgrat saber-ho, malgrat que és urgent resoldre aquesta qüestió, com que això no 
està en les prioritats de cap dels tres partits del govern, no està en el famós PAM, 
tampoc ara no s’hi posen diners del romanent 2007. 

 
Una vegada més el govern no posa diners per construir una part de les cintes 

transportadores o escales mecàniques als jardins d’en Xifré. Ara el govern es gasta 
diners en un projecte per posar-hi un ascensor vertical o transversal sense valorar la 
diferència entre la facilitat de trasllat continu que donen les escales o cintes 
transportadores respecte als ascensors que sempre, per força, comporten un temps 
d’espera per a les persones que els han d’utilitzar. El malson del fracàs de l’ascensor 
construït al final de la Riera hauria de fer perdre el son del govern i impedir un nou 
fracàs, ara als jardins del Xifré. Però està comprovat que a aquest govern tripartit no li 
fa perdre el son res. L’autocomplaença mostrada pel govern en el moment de fer 
balanç d’un any de mandat ha sorprès a tothom i de res serveix dir-li al govern les 
coses més òbvies i importants; si ell no ho considerat, res no té valor i importància. No 
podem aprovar el que fa el govern i, per tant, votarem en contra.” 

 
• A continuació l’alcalde diu que la modificació de crèdit proposada no 

esgota el romanent de tresoreria existent. Diu que és previst destinar part d’aquest  
romanent a la construcció d’una nau destinada al servei d’oficis. Que, en tot cas, atès 
que la destinació dels crèdits és per a inversió, no es consolida despesa per al proper 
exercici. 

 
Respecte de la Residència Geriàtrica, diu, que s’ha de plantejar un procés 

integral quant a l’immoble on s’ubica; però actualment s’ha de fer el que cal.  
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Quant a l’aparcament dels futurs habitatges de protecció oficial a construir al 
Bareu, diu que l’obligació del promotor és complir el conveni segons la normativa vigent 
que sigui d’aplicació. 

 
Respecte de les escales mecàniques a instal·lar al Xifré, diu que es va estudiar 

la implantació del mitjà que sigui més eficient. 
 
S’incorpora a la sessió el regidor Sr. Maimí. 
 
Tot seguit sotmesa a votació la proposta d’acord, s’acorda per nou vots a favor i 

set en contra, corresponents als grups municipals de CiU, PP i ViA: 
 
PRIMER.- Aprovar inicialment la modificació de crèdit 5/2008 sota la modalitat de 

suplement de crèdit finançat amb romanent de Tresoreria per a despeses generals, 
segons el detall següent: 
 

 Suplement de crèdit finançat amb Romanent de Tresoreria per a despeses 
generals 

 
Ingressos 
 

Partida Denominació Import 
870.01 Romanent de Tresoreria. Aplicació   
  per finançar suplements de credit 1.174.808,42
 Total: 1.174.808,42

 
Despeses 

 
PROJECTE Partida Denominació Import 
2007/2/URBAN/11 40 432 770 COMSA, Aportació Urbanització Aparcament Xifré 424.208,42
2008/2/INFOR/1 21 123 626.08 Equips Informàtics 24.000,00
2008/2/INFOR/1 21 123 646.08 Programari Informàtic 16.250,00
2008/2/INFOR/1 21 123 623.08 Maquinària, instal·lacions i utillatge Informàtica 8.750,00
2008/2/SGRAL/3 20 121 625.08 Mobiliari i equips d'oficina Serveis Generals 25.000,00
2008/2/SGRAL/3 20 121 622.08 Condicionament edificis Serveis Generals 25.000,00
2008/2/SGRAL/3 20 121 646.08 Programari informàtic Serveis Generals 7.500,00
2008/2/SGRAL/3 20 121 623.08 Maquinària, instal·lacions i utillatge Serveis Generals 7.500,00
2008/2/ESPOR/1 82 452 625.08 Mobiliari i equips d'oficina Esports 10.000,00
2008/2/ESPOR/1 82 452 623.08 Maquinària, instal·lacions i utillatge Esports 43.000,00
  83 463 489 Subvencions corrents Dona 2.000,00
  70 422 465 Consell Comarcal Maresme, Mostra Literària 600,00
2008/2/RESID/1 64 412 623.08 Maquinària, instal·lacions i utillatge Geriàtric 30.000,00
2008/2/ALCAL/1 10 111 789.08 Subvencions capital Alcaldia 6.000,00
2008/2/CLAVE/2 40 441 638.04.08 Clavegueram Cassà - fase B 315.000,00
2008/2/URBAN/2 40 511 611.08.02 Condicionament carrers 100.000,00
2008/2/URBAN/6 40 511 611.08.02 Condicionament carrers 15.000,00
2008/2/PLATG/2 50 445 625.08 Mobiliari platges 25.000,00
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2008/2/PROMO/1 30 622 622.08 Edificis Promoció Local 5.000,00
2008/2/PROMO/2 30 622 622.08 Edificis Promoció Local 10.000,00
2008/2/POLIC/1 90 222 625.08 Mobiliari i mobiliari urbà Seguretat 10.000,00
2008/2/POLIC/1 90 222 622.08 Edificis seguretat 15.000,00
2008/2/CULTU/2 60 451 622.08.00 Condicionament ampliació Teatre 50.000,00
  Total: 1.174.808,42

 
SEGON.- Modificar els següents apartats de l’art 24.Suvencions.6, de les Bases 

d’execució del Pressupost, que queden redactats de la següent manera: 
 

 Orgànica Alcaldia 10 111 789.08. S’hi afegeixen 2 entitats, d’acord amb el següent 
detall: 

 
Entitat:      NIF   IMPORT 
 
Casal de Joventut Seràfica G58223256 3.000,00€ 
Ateneu Arenyenc G58220948 3.000,00€   
 

 Es crea l’apartat Orgànica Dona, d’acord amb el següent detall: 
 
ORGÀNICA DONA 
 
83 463 489 
 
Entitat:      NIF   IMPORT 
 
Associació de Dones per la Igualtat G63073506 2.000,00€ 
 

 Orgànica Ensenyament. S’afegeix un nou apartat 70 422 465, d’acord amb el 
següent detall: 

 
70 422 465 
 
Entitat:      NIF   IMPORT 
 
Consell Comarcal del Maresme P5800008D 600,00€ 
 

TERCER.- Publicar els acords anteriors en el BOP, per al tràmit d’informació 
pública, durant un període de 15 dies, d’acord amb el que disposa l’article 169 del Text 
refós de la Llei reguladora de les hisendes locals. En el supòsit que no es produeixin 
reclamacions en el termini esmentat, l’acord de modificació del Pressupost de l’exercici 
2008, s’entendrà definitivament aprovat per aquesta Corporació. 

 
7.-  CONVENI URBANÍSTIC I MODIFICACIÓ DEL PGOU EN L’ÀMBIT DE LA 

UASU NÚM. 20.- El tinent d’alcalde Sr. Ponsarnau dóna compte de la proposta d’acord 
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sobre l’assumpte enunciat, dictaminada favorablement per la Comissió informativa 
d’Urbanisme. 

 
• A continuació els grups municipals de CiU, PP i ViA es manifesten a favor 

la proposta dita. El regidor Sr. Rubirola diu que consti l’agraïment al Sr. Jordi Gras i 
Montal. 

 
Tot seguit sotmesa la proposta a votació, s’acorda per unanimitat i amb el 

quòrum de la majoria absoluta legal: 
 
PRIMER.- Aprovar el conveni urbanístic en l’àmbit  de la UASU  20  “Doedes-

Montal”  promogut  per l’empresa GUIALBES PARADIS SL  i la senyora DOLORES 
MONTAL GALOBART 

 
SEGON.-  Que es procedeixi a la publicació de l’esmentat conveni, d’acord amb 

el que estableix l’article 26 del Reglament de la Llei d’urbanisme de data 18 de juliol de 
2006. 

 
TERCER.-  Aprovar inicialment la modificació puntual del Pla general 

d’ordenació d’Arenys de Mar d’1 d’agost de 1984  en l’àmbit de la UASU 20  “Doedes-
Montal”.   

 
QUART. - Sotmetre a informació pública el present acord, conforme al que 

estableix l’article 83.4 del Decret legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el 
Text refós de la Llei d’urbanisme, entenent-se aprovat provisionalment en cas que no 
es formulin al·legacions en el termini atorgat a l’efecte. 

 
CINQUÈ.- Suspendre, d’acord amb el que determina l’article 71 del Decret 

legislatiu 1/2005 de 26 de juliol, les llicències de parcel·lació, edificació, reforma, 
rehabilitació o enderrocament de construccions, d’instal·lació o ampliació d’activitats o 
usos concrets i d’altres autoritzacions connexes establertes per la legislació sectorial, 
en l’àmbit en què les noves determinacions a provar comportin una modificació del 
règim urbanístic durant el termini d’un any. 

 
8.- CONVENI URBANÍSTIC I TEXT REFÓS DE LA MODIFICACIÓ DEL PGOU 

EN L’ÀMBIT DEL SUBSECTOR I DEL SECTOR NP-9.- El tinent d’alcalde Sr. 
Ponsarnau dóna compte de la proposta d’acord sobre l’assumpte enunciat, dictaminada 
favorablement per la Comissió informativa d’Urbanisme. 

 
• Tot seguit el regidor Sr. Blanchar es manifesta a favor de la proposta. 
 
• Tot seguit la regidora Sra. Zaragoza diu que la modificació proposada 

suposa un canvi en la tipologia de la zona¡, que passa a ser plurifamiliar. 
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Arenys de Mar, diu, necessita sòl per a la construcció d’habitatges unifamiliars a 
quatre vents. Aquesta oferta de sòl és inexistent en haver-se esgotat l’oferta a les 
urbanitzacions existents. 

 
• El regidor Sr. Rubirola es manifesta a favor de la proposta i diu que consti 

l’agraïment al Sr. Jordi Salvanyà i Benet. 
 
Finalment, sotmesa la proposta a votació, s’acorda per unanimitat i amb el 

quòrum de la majoria absoluta legal: 
 
PRIMER.- Aprovar la modificació del conveni urbanístic de gestió, en l’àmbit del 

Subsector I del Sector NP-9, Sa Clavella Sapí,  i procedir a la publicació de l’esmentada 
modificació d’acord amb el que estableix l’article 26 del Reglament de la Llei 
d’urbanisme de data 18 de juliol de 2006. 

 
SEGON.- Aprovar el text refós de la modificació puntual del PGOM, en l’àmbit 

del Subsector 1 del Sector NP-9 de Sa Clavella, en  compliment de l’acord de la 
Comissió Territorial d’’Urbanisme de Barcelona, de data 28 de gener de 2008. 

 
TERCER.- Ordenar la tramesa del text refós de la modificació puntual del Pla 

General a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona, per a la seva aprovació 
definitiva, de conformitat amb l’article 78 del Decret legislatiu 1/2005 de 26 de juliol  pel 
qual s’aprova el text refós de  la Llei d’urbanisme.   

 
9.- COMUNICACIÓ.- Es dóna compte de la següent resolució de l’Alcaldia: 

Decret./ Arenys de Mar, 6 de juny de 2008: “Vist l'expedient tramitat en aquest 
Ajuntament per a procedir a la revisió del Padró Municipal d'Habitants d'aquest municipi 
i segons el que disposa l'art. 81 del Reglament de Població d'11 de juliol de 1986 i l'art. 
21.1.S) de la Llei 7/1985 de 2 d'abril de Bases del Règim Local. Resolc: 
 
 PRIMER.- Aprovar el resum numèric de la revisió padronal a 1 de gener de 
2008, amb un nombre total de 14.450 habitants, dels quals 7.054 homes i 7.396 dones. 
 
 SEGON.- Que d’aquest Decret se’n doni compte al Ple en la pròxima  sessió que 
es dugui a terme. 

 
10.- PRECS I PREGUNTES.- A) El grup municipal del PP formula el prec 

següent: 
 
1.- L’anterior legislatura va quedar pendent per part de la Regidoria de Serveis 

Bàsics, o sia, per culpa meva, la redacció d’un nou Reglament del Cementiri Muncipal. 
El que tenim ha quedat obsolet. Demanaríem al Govern, si és possible, que incidís en 
aquest assumpte, ja que crec sincerament que seria bo fer-ne una nova redacció 
adaptada a les necessitats actuals. També vull fer incidència en el que fa referència als 
panteons que avui són de titularitat municipal, que són uns quants. La legislatura 
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passada se’n va fer un inventari i la taxació econòmica per a la seva posterior venda. 
Seria bo que aquests panteons s’oferissin a través del web municipal. 

 
• El tinent d’alcalde Sr. Ponsarnau diu que recull aquest prec. 
 
B) El grup municipal de CiU formula els precs següents: 
 
1.- L’estat de neteja del carrer de l’Hort del Bisbe és lamentable. S’hi acumulen 

papers, llaunes i brossa en general. 
Preguem al govern que faci una actuació per tal de restablir l’estat de neteja que 

ens mereixem els ciutadans i els carrers d’Arenys de Mar. 
 
• El tinent d’alcalde Sr. Ponsarnau diu que recull aquest prec. 
 
2.- Aquest passat cap de setmana molts arenyencs han iniciat la temporada de 

platja. Alguns d’ells van voler accedir-hi pels rials i es van trobar amb moltes dificultats 
per poder-hi circular. Preguem al govern que faci una actuació de tots els nostres rials 
per tal que s’hi pugui accedir de manera correcta. 

 
• El tinent d’alcalde Sr. Ponsarnau diu que recull aquest prec. 
 
C) El grup municipal de ViA  formula les preguntes següents: 
1.- Quan té previst el Govern municipal implantar el sistema de recollida de 

brossa selectiva a Arenys de Mar i quan té previst iniciar la campanya de 
conscienciació a la ciutadania i a les escoles de la vila? 

• El tinent d’alcalde Sr. Ponsarnau diu que la implantació del nou sistema 
de recollida d’escombraries, es preveu que sigui a principis del pròxim any 2009. Diu 
que la campanya d’informació als ciutadans, s’iniciarà el mes de setembre o octubre 
vinent. 

2.- Ens podria dir el Govern local en quina situació es troben les converses i 
negociacions per a l'adquisició de l'antic convent de les Clarisses?  

• L’alcalde diu que actualment es treballa en la elaboració d’un conveni 
urbanístic. Que la setmana que ve es farà una reunió. 

3.- Té previst el Govern municipal instal·lar baranes de protecció a tot el tram de 
Platja Cassà, on s’han posat plantes? Tal com es va comentar en la reunió informativa 
amb els veïns, posaran alguna limitació per a l'estacionament de vehicles a sobre de la 
vorera? 

• El tinent d’alcalde Sr. Ponsarnau diu que és prevista la instal·lació d’una 
protecció metàl·lica. Que sobre la vorera, no hi puguin aparcar vehicles. 
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4.- D’acord amb el Pla d’Actuació Municipal el govern tenia previst donar un 
impuls al Consell d’Urbanisme i Medi Ambient durant el primer semestre d’aquest any 
2008. En quin estat es troba aquesta actuació? 

• El tinent d’alcalde Sr. Ponsarnau diu que aquest assumpte està pendent. 

5.- Últimament molts veïns de diferents zones de la població pateixen petits talls 
del subministrament elèctric que poden durar pocs segons. N’era coneixedor el govern 
municipal d’aquests problemes? Han parlat amb la companyia elèctrica per esbrinar 
quin és el motiu i quan podria quedar resolt? 

• L’alcalde diu que té coneixement d’algunes queixes. Que, segons FECSA, 
algunes situacions són irresolubles fins que no entri en funcionament l’estació que s’ha 
d’instal·lar al municipi d’Arenys de Munt. Que aquesta instal·lació es preveu que no 
entri en funcionament fins passats dos anys. 

6.- Torna la calor i s’agreuja un any més la qualitat de la recepció de la televisió 
analògica a gairebé tota la vila. S’està fent alguna cosa des del Govern municipal  per 
donar una solució definitiva fins que es faci l’apagada analògica per passar a sistema 
digital terrestre? 

• El tinent d’alcalde Sr. Jordi Pera diu que s’han efectuat requeriments a les 
empreses responsables. Que els problemes existents respecte de la difusió analògica, 
són de difícil solució. Que s’informarà la població sobre l’adequada orientació de les 
antenes. 

7.- Té previst el govern municipal traslladar el despatx del grup municipal del VIA 
al despatx actual de l'antic Patronat Espriu o a algun altre lloc més adequat, o bé 
desmuntar tots els arxius que tenim al despatx actual? En cas afirmatiu, quan ho tenen 
pensat fer? 

 
• L’alcalde diu que a final del mes de juliol vinent es traslladarà a l’immoble 

Sert l’oficina de l’anterior OAL Salvador Espriu. Que l’espai que quedi buit s’ocuparà 
segons convinguin els grups  de l’oposició. 

 
D) El grup municipal del PP formula les preguntes següents: 
 
1.-  Tots sabem que en aquest moment, i pel que sembla, per als proper mesos, 

el món de la construcció està patint una crisi o “desacceleració” important, tant a nivell 
nacional com també a nivell municipal. Aquest fet provoca, entre d’altres dels quals no 
entraré en consideració, una reducció considerable d’ingressos a les arques municipals 
pel que fa a l’impost de plus vàlua (increment sobre el valor dels terrenys) i en 
referència a l’atorgament de llicències d’obres i tot el que comporta. 

 
Té previst el Govern algun  “pla de xoc” perquè aquesta crisi o “desacceleració” 

no desequilibri considerablement el pressupost actual i el de l’exercici 2009? 
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• L’alcalde diu que hi ha hagut una disminució d’ingressos respecte de 
l’impost de plusvàlua i de l’ICIO. Que, en part, s’ha compensat amb un increment de 
l’IBI. Que el pressupost de 2008 no tindrà un resultat negatiu. Que en el pressupost de 
2009 s’haurà de procurar el mínim increment possible. 

 
2.- El PPC va preguntar ara fa uns mesos al Govern si aplicaria la supressió de 

les barreres arquitectòniques al mateix edifici consistorial i el Govern va contestar 
afirmativament, i ho ha complert, la qual cosa agraïm. La nostra pregunta ara és, per 
què ha optat el Govern per una reforma d’obra i no per una de sobreposada? 

 
• El tinent d’alcalde Sr. Ponsarnau diu que s’ha actuat segons la proposta 

tècnica i que aquesta va tenir la conformitat de la Junta del PEPPA. Que aquesta 
actuació únicament es va preveure per a la planta baixa de la Casa de la Vila. 

 
E) El grup municipal de CiU  formula les preguntes següents: 
 
1.- Malgrat haver-ho sol·licitat no hem rebut cap explicació del perquè del canvi 

de data del Ple ordinari del dia 18 de juny al dia 25 de juny amb caràcter extraordinari. 
Agrairíem al govern que doni aquesta explicació. 

 
• L’alcalde diu que el motiu van ser assumptes d’agenda sobrevinguts de 

l’Alcaldia. 
 
2.- Tot i que la nova construcció de Vil·la Betània requeria la tala de part dels 

pins de la zona, no entenem què ha passat amb la resta de la pineda. Voldríem saber 
el que ha passat i quines mesures pensa prendre el govern per resoldre el problema. 

 
• El tinent d’alcalde Sr. Ponsarnau diu que, desprès d’un informe previ del 

tècnic de Medi Ambient, s’ha incoat un expedient de protecció de la legalitat urbanística 
i un pla de restauració. 

 
3.- Pensa el govern fer el cobriment de la part canalitzada descoberta de la Riera 

amb diners del pressupost municipal o bé obtindrà recursos de la Generalitat i/o de 
l’Estat? 

 
• L’alcalde diu que la seva voluntat es executar questa obra. El seu cost, 

diu, no seria subvencionat per la Generalitat. 
 
4.- El govern va acceptar un prec del grup municipal de CiU comprometent-se a 

posar els senyals de gir que han caigut de les rotondes municipals de la Riera, uns 
senyals que per la seva característica ajuden el trànsit rodat sense malmetre la vista 
des de la Riera, en no haver-hi obstacles visuals. El Govern no ha concretat el seu 
compromís i voldríem saber si pensa fer-ho o bé canviarà el criteri i posarà senyals de 
trànsit com s’ha fet a la rotonda de la N-II, que aquests sí que malauradament 
malmeten la visual de la Riera al mar. 
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• El tinent d’alcalde Sr. Jordi Pera diu que l’empresa subministradora dels 
senyals lluminosos a instal·lar a les rotondes ha comunicat que procedirà, ben aviat, a  
instal·lar-los. Hi ha hagut, diu, problemes se subministrament per la vaga de 
transportistes. 

 
5.- El grup municipal de CiU va lliurar un escrit al govern indicant el nostre parer 

sobre els nous estatuts i el reglament del Centre de Documentació i Estudi Salvador 
Espriu. En aquesta carta sol·licitàvem que el governs transmetés el contingut de les 
nostres propostes a tots els membres que componen la comissió de treball. Ha fet el 
govern aquesta comunicació? 

 
• La regidora Sra. Roig diu que no ha fet aquesta comunicació, que la farà 

molt aviat. 
 
6.- La pilona d’accés regulat al carrer de l’Església des de la Riera fa molts 

mesos que no està en funcionament. Quina és l’actuació que té prevista el Govern? 
 
• El tinent d’alcalde Sr. Jordi Pera diu que l’empresa encarregada del 

manteniment ha estat declarada en suspensió de pagaments. Que es gestiona amb 
una altra empresa la prestació d’aquest manteniment. 

 
7.- Té pensat el Govern convocar la plaça de conserge per a les tardes? 
 
• El tinent d’alcalde Sr. Febrer diu que la dita plaça no figura inclosa en 

l’oferta d’ocupació pública. S’ha convocat, diu, la selecció de la plaça existent. 
 
8.- Quan i on pensen obrir l’oficina d’informació turística? 
 
• El tinent d’alcalde Sr. Soler  diu que la dita Oficina ja funciona en la seva  

actual ubicació, que és l’edifici Calisay. Diu que s’està revisant l’actual model de 
prestació del servei. 

 
I, atès que no hi havia més punts assenyalats en l’ordre del dia, el president 

aixeca la sessió a les 20.30 h. Del que s’hi ha tractat s’estén aquesta acta autoritzada 
per mi, el secretari, que en dono fe. 

 
ARENYS DE MAR,  26 de juny de 2008. 
 

ELS ECRETARIO DE L’AJUNTAMENT, 
 


